Superior Court of Washington, County of	
华盛顿州 县高等法院
	In re Guardianship/Conservatorship of:
关于以下个人的监护/保护：
	
Individual
个人
	No.
编号
Guardian/Conservator’s Plan and Motion to Approve
监护人/保护人计划和批准请求
(RPT)
(RPT)


Guardian/Conservator’s Plan and Motion to Approve
监护人/保护人计划和批准请求
I ask to court to approve the guardian and/or conservator’s plan.
我请求法院批准监护人和/或保护人计划。
1.	Current living arrangement of Individual Subject to Guardianship/Conservatorship (Individual):
	受监护/保护的个人（个人）目前的居住安排：
	
	
	
Guardian’s plan for Individual’s living arrangement (If different)
监护人的个人居住安排计划（如果不同）
	
	
	
2.	Individual’s current services and supports received:
	个人当前获得的服务和支持：
	
	
	
Guardian’s plan for services and supports (If different)
监护人服务和支持计划（如果不同）
	
	
	
3.	Plan for social and educational activities:
	社交和教育活动计划：
	
	
	
4.	Individual’s close personal relationships:
	个人的亲密私人关系：
Name	Relationship to Individual
姓名	与个人的关系
	  	
	  	
	  	
5.	Plan to facilitate Individual’s relationships and visits with people above:
	促进个人与上述人员的关系及会面的计划：
	
	
	
6.	Guardian’s plan for visits and communication with Individual:
	监护人的个人会面和沟通计划：
	
	
	
7.	The guardian’s goals for the Individual and how they’ll be achieved (include any goal related to the restoration of the Individual’s rights).
	监护人为个人设定的目标以及如何实现这些目标（包括与恢复个人权利相关的任何目标）。
	
	
	
8.	Individual’s plan:
	个人计划：
Does the Individual have an existing plan? (For example IEP, PCSP, rehabilitation plan, financial plan)
该个人是否有现有计划？（例如IEP、PCSP、康复计划、财务计划）
[  ] Yes. Describe the Individual’s plan:	
     是。描述个人的计划：
	
	
[  ] No.
     否。
Is the guardian/conservator’s plan consistent with any existing plan?
监护人/保护人的计划是否与所有现有计划一致？
[  ] Yes
     是
[  ] No. How are the plans different?	
     否。这些计划有何不同？
	
	
9.	Total amount the guardian/conservator proposes to charge for each service provided to the Individual:
	监护人/保护人建议对向个人提供的每项服务收取的总费用：
	
	
	
10.	Conservator budget: The conservator requests approval of the following budget for the 12 month period following the appointment (fill in only those that apply):
	保护人预算：保护人请求批准指定后12个月内的以下预算（仅填写适用的预算）：
Income:
收入：
	Interests/Dividends
利息/分红
	$

	Social Security
社会保障金
	$

	Pension 
(Including Veteran’s or Otherwise)
养老金
（包括退伍军人养老金或其他）
	$

	Other
其他
	$

	

	Total Monthly Income
每月总收入
	$


[  ]	A Trust that reports to the court: the Trustee’s name, address, and court case number are:	
	向法院报告的信托：受托人的姓名、地址和法院案件编号为：
[  ]	A Trust that does not report to the court: the Trustee’s name, address:
	不向法院报告的信托：受托人的姓名、地址：
		
	Room and Board
食宿
	$

	Medical
医疗
	$

	Rent/Mortgage
房租/抵押贷款
	$

	Personal and Incidental Expenses
个人开支和杂费
	$

	Food and Household Expenses
食品和家庭开支
	$

	Utilities
公用事业
	$

	Conservator’s Fees
保护人费用
	$

	Attorney Fees and Costs
律师费和开支
	$

	Other
其他
	$

	Other
其他
	$

	Other
其他
	$

	Total Proposed Monthly Expenditures
拟议每月支出总额
	$


Expenses: / 开支：



















11.	Conservator’s plan to involve the Individual in financial management:
	保护人让个人参与财务管理的计划：
	
	
	
12.	How the conservator plans to help the Individual manage their estate independently:
	保护人如何帮助个人独立管理其财产的计划：
	
	
	
13.	Estimate of the duration of the conservatorship:
	预计保护权期限：
	
	
	
I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the facts I have provided on this form are true.
本人特此声明，本人在此表格中提供的信息若有不实，愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。
Signed at (city and state):		Date:	
签字地点（城市和州）：		日期：
			
Person asking for this order signs here	Print name here
请求此令的人员在这里签名	请在此处工整填写姓名
The following is my contact information:
以下是本人的联系方式：
Email:		Phone (Optional):	
电子邮件地址：		电话（选填）：
I agree to accept legal papers for this case at (check one).
本人同意通过以下地址接收本案的法律文件（请勾选一项）：
[  ]	my lawyer’s address, listed below.
	本人的律师的地址，如下所示。
[  ]	the following address (this does not have to be your home address):
	以下地址（不一定是您的家庭住址）：
				
Street Address or PO Box	City	State	Zip
街道地址或邮政信箱	城市	州	邮编
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